
Com sabeu, des de l'Ajuntament portem temps treballant per fer arribar el més aviat possible la fibra

òptica al poble i solucionar definitivament els problemes de connectivitat. Aquest darrers mesos hem

intensificat les reunions amb les diferents empreses i entitats interessades i, si tot va bé, a partir de

principis d'any, s'inciarà el desplegament de la fibra.  En breu, us informarem més detalladament.

AJUNTAMENT 
nou horari atenció al públic!
Dilluns i dijous 12-14h
Dimecres i divendres 10-12h
Dimarts 16-18.30h

Per iniciativa veïnal, s'ha proposat dedicar el parc infantil i de salut a la  metgessa Dra. Maria

Bou Mas en reconeixement i gratitud a la tasca realitzada durant més de vint-icinc anys atenent

a grans i petits del poble. La proposta va ser aprovada al Ple i ben aviat senyalitzarem la plaça

per retre-li aquest homenatge.

 N O T Í C I E S  

Esperem poder tornar a reunir-nos aviat per parlar més directament de la política municipal en una
reunió oberta a tothom. Mentrestant us desitjem unes bones festes. Cuideu-vos molt!                           
l                                                       l'equip de govern

 FIBRA ÒPTICA

D E  L ' A J U N T A M E N T

Estimats veïns i veïnes, aquest és el segon butlletí que publica l’Ajuntament. Hem creat aquesta

publicació per compartir les notícies del consistori i comunicar les accions d'aquests últims mesos. 

H I V E R N  2 0 2 0

ajuntament@pontos.cat
Telf. 972 56 02 28

facebook.com/ajuntamentdepontos

twitter.com/AjPontos

http://www.pontos.cat/

Vols estar subscrit al canal de Whatsapp
municipal? Informa't a l'ajuntament!

T'agradaria fer de voluntari per
l’Ajuntament? 

Hi ha molta feina i necessitem
més mans! 

Envia’ns un correu amb les
teves aptituds i interessos.

Com que aquest any no hem pogut celebrar la festa

de la gent gran, els nens i nenes de Pontós els hi han

volgut fer un regal; Un calendari del 2021 amb

dibuixos fets per ells, que repartiran ells mateixos a

les cases. Ha quedat preciós!

 CALENDARI 2021



Aquest novembre han acabat les obres del gas i l'aigua del carrer d'Àngel, del Rec i el de Dalt,

finançades per la Diputació de Girona. Les canonades velles de fibrociment s'han canviat per

canonades de polietilè, millorant la qualitat de l'aigua i reduïnt les fuites, i ben aviat els veïns es

podran connectar a la xarxa de gas. l'Ajuntament continua treballant per fer arribar el gas i renovar la

xarxa d'aigua a la resta del poble. Tenim previst, l'any vinent, recobrir els carrers afectats per les pbres

amb rec asfàltic per unificar el paviment. 

RENOVACIÓ DE LA XARXA D'AIGUA I EXTENSIÓ DE L'ACTUAL XARXA
DEL GAS

Com vam informar al darrer butlletí, l'Ajuntament ha signat un conveni amb l'Agència Catalana de l'Aigua

(ACA) per posar en marxa la construcció de la futura depuradora. 

Aquesta obra consta de dues fases: la realització de l'estudi tècnic i la posterior construcció de la
depuradora. 
El cost de la redacció del projecte técnic, de 59.700€, està finançat per l'ACA. En aquest moment ja s'està

avançant en el procès de contractació de l'enginyeria encarregada de dur a terme el projecte.  Un cop

finalitzat l'estudi, es definiran els següents passos fins a la construcció de la nova instal·lació.  La

construcció de la depuradora té com a objectiu evitar que les aigües brutes del poble contaminin la

riera i el seu l'entorn.

En marxa el projecte de la nova depuradora municipal

OBRES PÚBLIQUES

NOTA INFORMATIVA: Cobrament d'impostos i taxes municipals
Aquest 2020, veient les importants mancances en la gestió tributària municipal, des

de l'Ajuntament s'ha realitzat una complicada tasca d'actualització dels padrons i
d'ordenances i s'ha delegat la gestió d'algunes taxes i impostos a Xaloc i Prodaisa.

Aquesta actuació ha de garantir el cobrament correcte dels impostos a tots els
contribuents i la transparència en els rebuts. A més, ha de contribuir a gestionar
els endarreriments, en alguns casos d'anys, de cobraments i pagaments.

Les dificultats d'aquestes gestions, agreujat pels ajornaments de pagament a causa de la COVID 19, ha

provocat l'acumulació de rebuts al segon semestre. Si aquest fet o la situació de crisi econòmica ha

portat a algun veí o veïna a dificultats per fer-hi front, que es posi en contacte amb l'Ajuntament per

veure com resoldre-ho.

Per a evitar l'arribada de més rebuts, aquest any tan difícil , hem posposat el cobrament del 3er trimestre

del rebut de l'aigua/escombraries al gener 2021. Quan, els pròxims dies, rebeu la factura, sapigueu que

no es cobrarà fins al gener. I si algú no rep les factures a la bústia, podeu avisar a l'Ajuntament per

arreglar-ho.

L'any vinent, us farem arribar, per primera vegada, un calendari fiscal que us permeti conèixer quan es

realitzaran tots els cobraments i així poder-ho preveure.



LA COMISSIÓ R COMUNICA

El rebrot de la COVID19 ha impossibilitat que aquesta tardor poguéssim
fer les festes i les activitats culturals que teníem previstes per la festa de
sant Martí. Ara que ja s'han reobert els equipaments culturals, hem decidit
programar concerts i espectacles adaptats a les mesures sanitàries
actuals per tal de poder gaudir de la cultura de manera segura.

Finalment hem pogut gaudir de l'espectacle familiar "Papirus" i el
concert de Nadal a l'esglèsia de Sant Martí amb  gran èxit de públic.

LA COMISSIÓ DE FESTES COMUNICA

Al gener o febrer, depenent de l'evolució de la pandèmia,  tindrem la gran oportunitat de veure
l'espectacle de circ "Udul" de la companyia Los Galindos, en una iurta instal·lada al costat de la
pista. 

I esperem poder anunciar-vos aviat noves dates tant per la visita guiada al jaciment de Mas
Castellar com pel concert del quartet La Chatta ajornats.

Aquest estiu es van comprar cinc jardineres de fusta que al
setembre la comissió va pintar amb pintura ecològica feta
artesanalment amb farina, pigments i sulfat de ferro.
Semblava una beixamel! Una brigada voluntària de veïns ha
instal·lat les jardineres a la plaça i al carrer de la Creu i les
ha omplert de flors i plantes de temporada, reindivicant el
missatge: Més plantes i menys cotxes al carrer!
L'Ajuntament continuarà treballant en aquesta línia,
realitzant accions positives per embellir el poble i
promoure l'ús dels aparcaments municipals. Agraïm els
veïns que ja ho estan fent

Com heu pogut veure, aquests darrers mesos s'han instal·lat dos nous contenidors: un per la
recollida de roba i llibres i, l'altre, pels trastos vells. Aquestes accions han de millorar el
percentatge de residus reciclats del poble, rebaixar el cost de la recollida de la fracció resta (que és
molt elevat) i evitar l'acumulació de brossa fora dels containers. Al contenidor d'ECOSOL es pot
deixar roba de tota mena de teixit o de cuir, també els draps, però és important que tot estigui net i
sempre en bosses tancades. Es poden deixar també llibres usats!

TALLER DE FANALETS 
3 de gener a les 12h00

Diuen alguns que la tarda del 5 de gener,  els tres Reis Mags d’Orient passaran pels carrers de
Pontós  per a recollir les últimes cartes. Diuen que pararan a les cases que llueixin un fanalet ben
bonic a la porta o a la finestra....El prepararem junts !

COMISSIONS PARTICIPATIVES



El nou container pels voluminosos està al costat del magatzem. A partir d'ara, podreu deixar els
trastos vells dins la caixa, el 1er i el 3er dimecres de cada mes. Els electrodomèstics cal deixar-los al
costat de la caixa.

Recordem que tothom que vulgui fer compostatge tenim disponibles compostadors perquè us les
pugueu instal·lar al vostre jardí, només heu de demanar-ho a l'ajuntament. 

Compostar és senzill i ajuda a rebaixar el cost de la recollida de residus. Aquells que no disposeu de
jardí i voleu compostar podeu utilitzar els compostadors comunitaris situats al costat de les
Escoles, al carrer del Rec i al costat del contenidor de roba. 

Al ple de novembre es va aprovar per unanimitat una moció per destinar el 0.5% de la recaptació anual
de l’IBI per activitats de protecció i restauració del medi natural.  L'any vinent iniciarem aquesta
nova línia de treball.

Aquest mes de desembre iniciem un procés de participació ciutadana per conèixer millor el poble i el
seu entorn a través de les aportacions de totes i tots els qui hi vivim i repensar-lo conjuntament per fer-
hi millores on tots ens sentim involucrats. El projecte "Pensem Pontós" estarà dirigit per un equip
especialitzat en processos participatius en municipis rurals, la cooperativa garrotxina "Resiliencie
Earth" (www.resilience.earth). L'objectiu és reflexionar col·lectivament sobre l'ordenació territorial del
municipi, teixint relacions entre la memòria històrica sostinguda per les persones que formen part de la
comunitat des de fa generacions i les visions de persones nouvingudes. El procés ha d'ajudar a definir
conjuntament els trets principals del territori on habitem i fer una diagnosi del municipi i del seu
patrimoni.

El procès participatiu s'està dissenyant adaptat a les mesures de seguretat necessaries del moment que
estem vivint.  En un primer moment es faran entrevistes a veïns/veïnes del poble i tan aviat com sigui
possible, es programaran trobades i recorreguts a l'aire lliure amb grups més grans per caminar
diferents zones del municipi, recuperant la memòria històrica, la toponímia i els sentiments identitaris
lligats al territori. 

En una segona fase, s'incorporaran les reflexions d'aquest procés en un Pla Estratègic Municipal, on
es definiexin les accions futures a realitzar al nostre municipi. Per a poder afrontar els reptes actuals de
la nostra societat, és important redefinir l'origen i la identitat del lloc i de la comunitat on vivim. Des del
relat del lloc podem construir comunitats i municipis més resilients, vius i sostenibles.

La nova taula de ping pong ja està instal·lada
al Parc de Salut. En el marc de la Setmana
Europea de la Mobilitat 2020 es va organitzar
un taller de reparar bicicletes. Els nens i
joves de Pontós van poder aprendre com
arreglar les seves bicicletes en el taller que va
impartir el tècnic de la botiga Suria Bicis el 22
de setembre. 

ESPORTS

Iniciem un procès de participació ciutadana


